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Aanpak Lage Zijde moet snel beginnen 
Tijdens de raadscommissie van 18 augustus jl. is uitvoerig gesproken over de stand van zaken Lage Zijde. 
Op de agenda stond de zogeheten jaarlijkse update, met dit keer heel veel aandacht voor parkeren. Voor de 
CDA fractie is van groot belang dat we als politiek stappen gaan zetten om door te pakken. In 2012 moet er 
daadwerkelijk wat gebeuren aan de Lage Zijde: de schop moet de grond in. De huidige situatie aan en rond 
het Thorbeckeplein is immers niet bepaald vrolijk te noemen en moet snel worden verbeterd. Het zandlichaam 
voor de nieuwe Vestbrug is voor ons toch wel een begin. We begrijpen dat een goede voorbereiding het halve 
werk is en ook dat sommige tegenslagen niet te voorzien waren. Toch blijven we vertrouwen in het succes 
van dit plan, en hopen dat de maatregelen die nu getroffen zijn om het gebied bewoonbaar en aantrekkelijk te 
houden voor het publiek. Tijdens de raadscommissie heeft het CDA gepleit voor zoveel mogelijk, eigenlijk 
liefst alleen ondergronds te parkeren om zo dubbel en soms wel driedubbel grondgebruik mogelijk te maken. 
De CDA fractie heeft gepleit voor een onderzoek hiernaar waarbij we ook de mogelijkheid hebben geopperd 
dat het nieuwe cultuurgebouw van een kelder wordt voorzien waar bijvoorbeeld een poppodium mogelijk is. 
Tijdens de vergadering heeft het CDA verder gepleit voor een uitgang van de nieuw te bouwen parkeergarage 
naar de Hooftstraat. Van belang is uiteraard dat er zo snel mogelijk duidelijkheid komt over de nieuwe 
projectontwikkelaar. De wethouder heeft toegezegd daar binnen enkele weken meer duidelijkheid over te 
kunnen geven. Wat betreft het parkeren is het negatieve resultaat van de parkeerexploitatie zorgelijk. De 
voorgestelde verhoging van de bedragen die in rekening worden gebracht voor het verstrekken van de 
parkeervergunningen kunnen wij steunen. Waarbij wat ons betreft voor de 2

e
 en 3

e
 auto duidelijk meer wordt 

betaald. Tenslotte hebben we als CDA aandacht gevraagd voor archeologische vondsten die er mogelijk 
zullen zijn. Naar verwachting komt de gehele problematiek en aanpak van de Lage Zijde eind dit jaar opnieuw 
integraal in de raadscommissie en gemeenteraad ter behandeling.  
 
Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

De Maximabrug 

In  de raad van maart jl. hebben we besloten dat het college twee locaties verder kan gaan onderzoeken op 
(a) de milieueffecten en (b) op het type brug en de aan- en afvoer wegen. Nu lag de vraag voor om budget 

 

mailto:mverkleij@alphenaandenrijn.nl


voor dit onderzoek beschikbaar te stellen. We hebben daar mee ingestemd. Immers je kunt het college niet 
op pad sturen om iets te onderzoeken en dan geen geld geven. De helft van dit budget wordt trouwens door 
de gemeente Rijnwoude betaald. Op basis van de resultaten van deze onderzoeken zal de raad in het 
voorjaar van 2012 een go/ no-go besluit gaan nemen over deze brug. Inmiddels is het opstellen van een 
milieueffectrapportage gestart en worden de meest betrokken bewoners en omwonenden erbij betrokken. 
Overigens als we een go/ no-go besluit gaan nemen over de Maximabrug zal de vraag weer op tafel komen 
hoe het zit met een westelijke rondweg. Immers voor de gemeente Alphen is deze brug vooral van belang als 
deze gekoppeld kan worden aan een rondweg. We zullen in de Maximabrug ca. 10 miljoen euro gaan steken 
(de rest van de 40-50 miljoen komt van Rijnwoude, provincie en het rijk) maar dan moet er toch iets tegenover 
staan. Dit even los gezien van de komende fusie. In de fractie hebben we daar op de afgelopen fractiedag 
over door gesproken. Met name over de vraag of een grote rondweg (dus buiten de stad om door de 
Gnephoek en met een kruising van de Heimanswetering naar de N 207)  in financieel opzicht in deze 
economisch gezien moeilijke tijden voor ons valt op te brengen. Of we niet beter onze kaarten de komende 
jaren kunnen zetten op binnenstedelijke ontwikkelingen m.n. de ontwikkeling van de Lage Zijde en 
stationsomgeving. Immers je kunt een euro maar 1 keer uitgeven en die projecten hebben ook veel last van 
de recessie. Op de lange termijn hou je dan wellicht wel de wens tot een grote rondweg maar we willen ook 
realistisch zijn en de ontwikkelingen m.b.t. onze economie, de fusie etc. eerst afwachten. Moeten we niet 
meer gaan voor meer specifieke CDA punten? We zijn daar nog niet helemaal uit gekomen. Immers in ons 
verkiezingsprogramma en het college programma staat dat we een grote rondweg willen (ter ontlasting van 
het binnenstedelijk verkeer m.n. op de Eisenhowerlaan met de overlast van dien). Voorlopig hebben we wel 
geconcludeerd dat we een kleine rondweg zeker willen en die ook willen/kunnen betalen (dus een weg/brug 
over de Heimanswetering in het verlengde van de BB singel die dan vervolgens afbuigt naar de maximabrug. 
Uiteraard moet je dan investeren in een goed woonklimaat van de omwonenden van dat deel van de BBS 
door bijv. deze te verdiepen en/of met moderne geluidsschermen te werken en/of geen vrachtverkeer toe te 
staan. Het laatste woord is er zeker nog niet over gezegd.  
Graag horen we uw mening over deze complexe problematiek. 
 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvbeek@alphenaandenrijn.nl 
 
  

Het Nieuwe Ecopark (voorheen afvalbrengstation) 

Het afvalbrengstation aan de Schans groeit uit zijn jasje. Dat is op zichzelf gezien goed nieuws. Maar dat 
betekent wel veel langere wachttijden, files etc. Het College stelt nu voor om aan de andere zijde van de 
Gouwe namelijk op het nieuwe bedrijfsterrein Steekterpoort een nieuw brengstation, met gelijk een nieuwe 
naam = Ecopark, te ontwerpen. Het zal een fraai ontworpen gebouw worden immers het komt vlak bij het 
spoor en de N 11 te liggen en je wilt als Alphenaar toch dat onze entree er fraai uit ziet. We hebben als fractie 
wel aandacht gevraagd voor de bewoners van Gouwsluis die er geen last van moeten krijgen. Immers die 
hebben al genoeg te stellen met de overlast van de OTA. De andere fusiegemeenten gaan hier ook aan 
meewerken. Bij dit Ecopark zullen ook bedrijfjes komen die het restafval weer gaan gebruiken en in circulatie 
brengen. Dit volgens het cradle to cradle principe. Als fractie hebben we er volmondig ja tegen gezegd. 
 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvbeek@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Verkeersveiligheid 
In de commissievergadering van 18 augustus is het Verkeersveiligheidsrapport 2011-2013 besproken. Een 
rapport met prima plannen op het gebied van verkeersveiligheid. In Alphen is dankzij voormalig wethouder 
Hans Groen in ’t Wout sprake van een prima situatie en wethouder Kees van Velzen zet die lijn voort, zo blijkt 
uit het rapport. Op verzoek van de CDA fractie en met steun van veel partijen heeft de wethouder aan de 
prioriteitenlijst de situatie van de Amerikalaan toegevoegd. Met de nieuwe woonwijk in aanbouw zal deze weg 
immers veel drukker worden en fietspaden ontbreken nog. Ook naar de verkeersveiligheid bij de scholen aan 
de Vroonhoevelaan zal goed gekeken moeten worden. En dat gaat de wethouder doen en niet alleen daar, 
maar alle school-thuisroutes in Kerk en Zanen gaat hij de komende periode onder de loep nemen.  
 
Meer informatie bij: Marly de Blaeij, mdeblaeij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Roeli Hoving beëdigd als commissielid  
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Tijdens de gemeenteraad van 25 augustus is Roeli Hoving beëdigd als commissielid namens het CDA. 
Fractie en bestuur zijn heel verheugd over deze stap. Naast Roeli is ook Gerrit Dijkman commissielid voor het 
CDA. Commissieleden mogen het woord voeren namens onze fractie in de raadscommissie maar zijn geen 
lid van de gemeenteraad. Roeli draait reeds 9 jaar mee als fractieassistente en stond op plaats 12 van de 
kandidatenlijst voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2010. Zij zal zich onder meer gaan richten op welzijn 
en zorg. 
 
Meer informatie bij: René Vrugt, rvrugt@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Gemeenteraad gaat anders vergaderen 
Al enige tijd speelde de wens bij een grote meerderheid van de raadsleden om anders samen te werken. 
Naar aanleiding daarvan is tijdens de raadsconferentie op 17 juni jl. besloten het huidige vergadermodel te 
wijzigen. Overstappen op een ander vergadermodel heeft als voordeel dat de raad meer aan de voorzijde van 
het proces staat en al vroeg richtinggevende uitspraken kan doen. Daardoor zal er minder behoefte zijn aan 
moties en amendementen bij de besluitvorming. Voor de nieuwe werkwijze krijgen de voorzitters van de 
commissievergaderingen de regierol. Er wordt meer van hen verwacht omdat in het nieuwe vergadermodel 
wordt gewerkt op basis van discussie én inhoud. De voorzitters zullen betrokken zijn bij onderwerpen vanaf 
het begin tot het eind. Daarnaast is afgesproken dat voorzitters niet langer lid hoeven te zijn van het 
presidium. Omdat in het nieuwe model de vergaderingen elkaar heel snel kunnen opvolgen is het niet langer 
mogelijk om met papieren agenda’s en stukken te werken. Raads- en commissieleden zullen voortaan 
gebruik maken van een computertablet. In het tablet kan informatie snel worden opgezocht, kunnen 
aantekeningen worden gemaakt en notities worden toegevoegd. Het nieuwe vergadermodel bestaat uit drie 
onderdelen: 

 Informatie uitwisseling (beeldvorming) bij de infomarkt 

 Commissievergadering (oordeelsvorming) 

 Raadsvergadering (besluitvorming) 
Voortaan zullen er 2 korte raadsvergaderingen per maand zijn: eentje in de 2

e
 week van de maand met alleen 

hamerstukken (dus puur besluitvormend) en eentje in de 4
e
 week van de maand, gericht op debatten en 

politieke conclusies. Het model ziet er als volgt uit:  
 

Week 1 Week 2 Week 3 Week 4 

20.00–21.00 uur: 
Informatie uitwisseling 
Parallel en meerdere 
onderwerpen mogelijk 

20.00-22.00 uur: 
Raadscommissie  
Maximaal 2 clusters 
parallel 

Reservedatum 
Bestemd voor 
raadsactiviteit (training, 
cursus, werkbezoek 
etc.) 

20.00-21.00 uur: 
Informatie uitwisseling 
Parallel en meerdere 
onderwerpen mogelijk 

21.00-21.30 uur: 
Pauze/informele 
contacten 

22.00-22.30 uur: 
Pauze/informele 
contacten 

 21.00-21.30uur: 
Pauze/informele 
contacten 

21.30-23.00 uur: 
Raadscommissie  
Maximaal 2 clusters 
parallel 

22.30-23.00 uur: 
Gemeenteraad 
(Hamerstukken) 

 21.30-23.00 uur: 
Gemeenteraad 
(Hamer- en debat- 
stukken) 

 
Meer informatie bij: René Vrugt, rvrugt@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Na de start 
De eerste 100 werkdagen in Alphen heb ik al ruim achter de rug. Hoog tijd dus om in deze Flits wat te 
schrijven over mijn bevindingen en ideeën. Tja, het was wel even wennen, die start. Alphen mag dan een stad 
zijn, het begin, als nasleep van de bestuurscrisis, leek eerder op een dorpsrel. Sommigen speelden puur op 
de man, niet hoogstaand en met herkenbare symptomen van een verkeerde bestuurscultuur. Gelukkig is die 
cultuur inmiddels aan het wegebben. De gebeurtenis van 9 april in de Ridderhof plaatste ons in één klap in 
een andere werkelijkheid. Onthutsing, pijn en verdriet verdringen in enkele minuten het gekissebis en laten 
zien waar het echt om gaat. Dan gaat het niet langer om politieke steekspelletjes, maar om de opvang van 
slachtoffers, het verbinden van mensen, het bijeenhouden van buurten. Dat maakte een diepe indruk op ons 
allen en het heeft zeker ook een positieve uitwerking gehad op de politiek. Alphen is een sterke gemeente. De 
discussie over bezuinigingen wijst dat uit. De pijn valt in omvang mee, zeker in vergelijking tot de problemen 
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van andere gemeenten. Natuurlijk nemen we wat gas terug, maar echt diep snijden hoeft (nog) niet. Kijken we 
wat er aan ellende is, in Afrika bijvoorbeeld, mensen die elke dag vechten voor hun (over)leven, dan moet dat 
ons weerhouden van te grote woorden over onze situatie. Wij hebben veel en kunnen nog steeds heel veel, al 
zijn er wel zaken waarop we beknibbelen. Een van de punten waar wij zuinig op moeten zijn, is volgens mij, 
de aandacht van de gemeente voor wijken en buurten. Oude sociale verbanden als familie en kerk hebben 
aan kracht ingeboet, ik ga daar nu niet op in, iedereen weet dat. Om de zaak bij elkaar te houden moet 
geïnvesteerd worden in andere (soms nieuwe) verbanden, om op die manier samen de samenleving leefbaar 
te houden (een CDA thema!). Het wijk- en buurtgericht werk is daarvan een voorbeeld. De gemeente kan als 
geen ander daaraan een bijdrage leveren. Zoveel mensen willen zich als vrijwilliger inzetten, maar hebben 
daarbij een helpende hand van de overheid nodig. Onderhoud van wegen, pleinen, groen en ook sociaal 
buurtwerk is daarom ook in tijden van bezuiniging geen sluitpost. Het is nodig voor een schone, nette én 
veilige omgeving. Want met verpaupering komt verloedering, zoals in de probleemwijken in grote steden 
duidelijk is gebleken. Die kant moeten we niet op. Daarom pleit ik voor een actieve en betrokken opstelling 
van de gemeente, om samen met bewoners en vrijwilligers, binnen de mogelijkheden die er zijn, de inrichting 
en onderhoud van de openbare ruimte en het sociaal-cultureel buurtwerk serieus te nemen. Dit is voor mij een 
kernpunt. De vraag “hoe organiseren we dat (als gemeente) samen met mensen uit de wijk/ buurt” is, met de 
aanstaande herindeling, er komen nog 5 dorpen en 1 buurtschap bij, een actueel vraagstuk. Als wethouder 
van Alphen heb ik mijn vinger opgestoken om dat proces te mogen trekken.  
 
Kees van Velzen, CDA wethouder Alphen aan den Rijn 
 
Meer informatie bij: Kees van Velzen, kvanvelzen@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Zomerstage Parkexpressie 
Met de bespreking van een nieuwe cultuurnota dit najaar in het achterhoofd heb ik in augustus een dag 
meegelopen bij Parkexpressie en ga ik in september met Mark van Kaam van Theater Castellum meelopen. 
Bij Parkexpressie kunnen Alphenaren terecht voor theater, films, danslessen en culturele workshops als 
tekenen, schilderen etc. Parkexpressie zorgt ook voor jaarlijks vertier in de zomervakantie met verschillende 
workshops die een week lang gedurende de dag worden gegeven. Ik vond het ontzettend leuk om te zien wat 
mensen in een week tijd kunnen leren over en maken bij bijvoorbeeld de workshop beeldhouwen. En dat alles 
onder de bezielende leiding van de docenten en de directeur van Parkexpressie Willem van den Broek.  
Het was goed om daarnaast met Willem van den Broek van gedachten te wisselen over de wensen, 
verwachtingen en mogelijkheden van de nieuwe cultuurnota.  
 
Meer informatie bij: Marly de Blaeij, mdeblaeij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Vergadercyclus augustus 2011 
 Donderdag 8 september is er informatiemarkt en raadscommissie. Op agenda informatiemarkt staan: 

o WMO 
o Rekenkamercommissie  
o Wet Werk en Bijstand 

 Dinsdag 13 september vergadert de CDA fractie 

 Donderdag 15 september is er raadscommissie en vergadert de gemeenteraad (hamerstukken) 

 Dinsdag 27 september vergadert de CDA fractie 

 Donderdag 29 september komt de gemeenteraad bijeen (hamerstukken + besluitvorming) 

 
Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@casema.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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